
 

UZŅĒMĒJU KONSULTATĪVĀS PADOMES SĒDES PROTOKOLS 

Pilsrundālē, “Rundāles Avotos” 

 

2025. gada 3. jūnijā                       Nr. 3 

 

Sēde sasaukta 2025.gada 3. jūnijā plkst. 14.00 

Sēdi atklāj 2025. gada 3. jūnijā plkst.14.00 

 

Sēdi vada: Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja vietniece Margarita Epermane 

 

Sēdē piedalās 7 Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

SIA “Bauskas slimnīca” valdes locekle Margarita Epermane; 

SIA “Pilger” pilnvarotā pārstāve Gunita Savicka; 

AS “Agaris Latvia” valdes priekšēdētājs Renārs Skudra; 

Bauskas rajona Ceraukstes pagasta zemnieku saimniecības “Aveņi” pārvaldniece Vita Začesta; 

SIA “Wood4ex” valdes loceklis Jānis Ratnieks; 

Biedrības “Zemnieku saeima” locekle un Bauskas rajona Mežotnes pagasta zemnieku 

saimniecības “Baltās Anemones” īpašniece Inga Bērziņa; 

Bauskas novada amatnieku, mājražotāju un mazo zemnieku atbalsta biedrības locekle Mārīte 

Kleva 

 

Sēdē nepiedalās 3 Uzņēmēju konsultatīvās padomes locekļi: 

AS “Balticovo” valdes loceklis Toms Auškāps;  

SIA “JK Kvalitāte” valdes loceklis Kristaps Jakuška; 

KS “Mūsmāju Dārzeņi” uzņēmuma vadītājs uz Komercpilnvaras pamata Edgars Brakše; 

 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Kristīne Dzidruma; 

Latvijas Valsts ceļi Attīstības pārvaldes direktors Klāvs Grieze 

Rail Baltica pārstāvis Gatis Gaņģītis 

Bauskas novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdi protokolē: Bauskas novada Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra speciāliste 

Krista Bunkeviča  

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Sēdes atklāšana. 

2. Informācija par Bauskas un Iecavas apvedceļu projektiem. 

3. Informācija par Rail Baltica projektu Bauskas novadā. 

4. Pašvaldības skatījums uz stratēģiski svarīgajiem infrastruktūras projektiem. 

5. Diskusija un jautājumi par prezentētajiem projektiem. 
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6. Nākamās sēdes plānošana. 

 

 

1.p. 

Sēdes atklāšana.  

 

Uzņēmēju konsultatīvās padomes priekšsēdētāja vietniece Margarita Epermane atklāj sēdi, 

uzsver nepieciešamību uzņēmējiem laikus plānot darbību, ņemot vērā gaidāmās izmaiņas 

infrastruktūrā – apvedceļu izbūvi un Rail Baltica projektu. Uzsver, cik svarīgi ir savlaicīgi zināt 

projektēšanas un būvniecības termiņus, piekļuves iespējas un sadarbības potenciālu ar projekta 

īstenotājiem. 

  

 

2.p. 

Informācija par Bauskas un Iecavas apvedceļu projektiem. 

Klāvs Grieze, Latvijas Valsts ceļi Attīstības pārvaldes direktors informē par Bauskas un 

Iecavas apvedceļu projektu virzību. Bauskas apvedceļš plānots kā daļa no TEN-T tīkla (Eiropas 

transporta tīkls), 14 km garš posms ar savienojumu pie Codes. Projekts iekļauts arī militārās 

mobilitātes plānošanā, līdzfinansējums no CEF programmas. 

Projekta termiņi: 

 Iepirkuma izsludināšana – 2026. gada sākums 

 Līguma slēgšana – 2027. gada beigas vai 2028. gada sākums 

 Pieejamība: 2030. gada beigas – 2031. gada sākums 

3.p. 

Informācija par Rail Baltica projektu Bauskas novadā. 

 

Gatis Gaņģītis, Rail Baltica pārstāvis ziņo, ka projekta gaitā Bauskas novadā uzsākta 

infrastruktūras izbūve. Iecavas infrastruktūras apkopes punkta izbūve (aptuveni 16 ha 

teritorija), pievedceļu izbūve, pagaidu biroja labiekārtošana. Šī teritorija kalpos kā loģistikas 

centrs ERB Rail komandai Rail Baltica dienvidu posma izbūvē (no Misas līdz Lietuvas 

robežai). 

Rail Baltica projektā Bauskas novadā izsniegtas 11 būvatļaujas (BP1–BP4). 

Projekta realizācijas termiņš – visam Latvijas posmam jābūt funkcionējošam līdz 2030. gada 

31. decembrim, taču eksperti norāda uz iespējamiem kavējumiem un neskaidrībām attiecībā uz 

finansējumu un līgumiem. 

4.p. 

Pašvaldības skatījums uz stratēģiski svarīgajiem infrastruktūras projektiem. 
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Aivars Mačeks, Bauskas novada pašvaldības priekšsēdētāja vietnieks atzīst, ka apvedceļa 

projektam ir būtiska stratēģiska un militāra nozīme, tomēr tā virzība ir lēnāka, nekā cerēts. 

Pašvaldība seko līdzi teritorijas plānojuma saskaņošanai, īpašnieku informēšanai un 

sadarbības iespējām ar būvniekiem. 

Vēja parku attīstības jomā ir saņemti dažādi pieteikumi liegumu noteikšanai. 

 

5.p. 

Diskusija un jautājumi par prezentētajiem projektiem. 

Padomes locekļi uzdod jautājumus par: 

 Būvniecības termiņiem un to reālistiskumu 

 Piekļuves nodrošināšanu un servisa infrastruktūras plāniem 

 Uzņēmēju iespējām iesaistīties projektos kā pakalpojumu vai preču 

sniedzējiem 

 Finansiālajiem riskiem un kavējumiem, kas saistīti ar Rail Baltica posma 

būvniecību 

Tiek iesniegti ierosinājumi par: 

 Uzņēmēju informēšanu agrīnā stadijā par izmaiņām infrastruktūrā 

 Regulāru saskaņošanas mehānismu ar pašvaldību un būvniekiem 

 

6.p.  

Nākamās sēdes plānošana. 

Nākamā sēde norisināsies jūlijā, “Rundāles Avotos”, Pilsrundālē. 

 

Sēdi beidz 2025. gada 3. jūnijā plkst. 16.00. 

 

Uzņēmēju konsultatīvās     M. Epermane 

padomes priekšsēdētāja vietniece 

 

Sēdes protokolētāja     K.Bunkeviča 


